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Activiteitenin De Dreef
Sinterklaasmiddag in De Dreef; woens-
dagmiddag 27 november. Vanaf half 2
zijn alle kinderen tot en met groep vier
(die zich opgegeven hebben) van harte
welkom. Let op: geef u kind op vóór 20
november in De Dreef.

Jeugddisco voor de basisschooljeugd
van 8 t/m 12 jaar op vrijdag 1 en 15 no-
vember. Tussen 19.00 en 21.00 uur kun
je op 1 november dansen op muziek ge-
draaid door DJ Eric en op 15 november
draait DJ Peter. Pasje verplicht. Entree :
€ 1.15 inclusief twee consumpties en
vol is vol. Heb je nog geen pasje neem
dan een pasfoto en € 1.15 extra mee
zodat wij er een voor jou kunnen
maken. Ingang parkeerterrein bij De
Dreef.
12+ Disco voor jeugd van 12 t/m 14
jaar op vrijdag 15 november. Tussen
21.30 en 23.30 uur kun je dansen op
muziek gedraaid door DJ Remon. Entree
€ 1,15, consumpties te koop tegen gere-
duceerde prijs van € 0,55 per consump-
tie. Pasje verplicht of laat er een maken
voor € 1,15 en een pasfoto. Ingang
parkeerterrein bij De Dreef en vol is vol.
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Op 21 september vierde Winkelcentrum Coevering, haar dertigjarig be-
staan. In de hal van het winkelcentrum zorgde een gezellige aankleding
voor de nodige sfeer. Buiten stond voor de jeugd een groot springkus-
sen. Het jubileum was enigszins verlaat want in mei 1972 was het win-
kelcentrum officieel geopend. Wat de toekomst voor het winkelcentrum
gaat brengen weet niemand. De op korte termijn beloofde opknapbeurt
is belangrijk. Dat het winkelcentrum belangrijk voor de wijk is betwist
niemand, nu nog actie.

De opening van het winkelcentrum zo’n
dertig jaar geleden was groot nieuws.
Een complete uitgave van Middenstands-
belangen, achttien pagina’s, was gewijd
aan de opening. Het officiële feestpro-
gramma was over enige dagen ver-
spreid met woensdag 17 mei als hoog-
tepunt. 
In de afgelopen dertig jaar is er veel ge-
beurd in het winkelcentrum. Een groot
aantal winkels van het begin is verdwe-
nen. We hadden in 1972 een Hubo, een
Spar, een Etos, een AMRO bank, een
Raiffaisenbank/Boerenleenbank, een dro-
gisterij annex postagentschap en een

Covin. Als je de oude Middenstandsbe-
langen nog eens terug leest zie je leuke
dingen. Neem nu de advertentie van de
Boerenleenbank:
“Op 17 mei zal de Boerenleenbank
haar tijdelijke vestiging in de John
Davisstraat verwisselen voor een
modern bankgebouw in het nieuwe
winkelcentrum.  Met de ingebruikne-
ming van dit kantoor zal de Boeren-
leenbank beter in staat zijn haar
veelzijdige dienstenpakket aan de
inwoners van Geldrop en aan die

Winkelcentrum viert haar
dertigjarig jubileum

Lees verder op pagina 12

Uitgave:  Stichting Wijkcentrum Coevering1
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Dreef activiteiten van dag tot dag

Elke werkdag:
• Koffieuurtje van 10.00 tot 11.00 u.

Dagelijks staat er verse koffie klaar
en ligt er een krant op tafel. 
Loop eens binnen!

Maandag
• Keramiek van 13.30 tot 15.30 u.

Een groepje van maximaal 8
deelnemers maakt uit klei mooie
(gebruiks-)voorwerpen.

• Naailes van 13.30 tot 15.30 u.
Onder deskundige leiding van
patroon tot kant-en-klaar product.
Naaimachines zijn aanwezig.

• Hobbyclub jeugd van 8-10 jaar
van 18.00 tot 19.30 uur.

• Biljartclub ’t Poedelke van 20.00
tot 24.00 u. Maximaal 16 spelers
strijden per seizoen om de Clubtitel
en spelen af en toe ook uit-
wedstrijden.

Dinsdag
• Bridgen dinsdagmorgen 9.00 tot

12.30 u. Tennissters brengen de
winterperiode bridgend door in
De Dreef.

• Klaverjassen van 13.00 tot 17.00
uur. Org. PVGE.

• Kienen 40+ van 14.00 tot 16.15 u.
Kienen voor ouderen waarbij het
tempo rustig is en er geen geld-
prijzen zijn.

• Schaken jeugd van 18.30 tot
20.15 u. Kinderen kunnen schaken
leren via de Geldropse schaakclub.

• Schaken volwassenen van 20.15
tot 24.00 u. De Geldropse Schaak-
club houdt haar clubavonden in
De Dreef.

• W.K.J.B. van 20.00 tot 22.00 u.
Vrijwilligers van de werkgroep
W.K.J.B. oefenen tot carnaval voor
de Ouderenshows die zij op locatie
brengen voor zieken en ouderen.

Woensdag
• Haken en Breien van 9.30 tot

11.30 u. Met eigen wol en pennen
worden truien en vesten gebreid.

• Koersbal van 9.30 tot 11.30 u.
• Philips countrydansen van 14.00

tot 16.00 u.
• Femmes Vocalis van 19.30 tot

20.45 uur  zingen 25 dames de
sterren uit de hemel en winnen
hiermee regelmatig prijzen.

• Six Pack van 19.30 tot 23.00 u.
Een groep hobbyisten oefent
wekelijks in De Dreef op hun
instrumenten.

Donderdag
• Naailes van 09.00 tot 11.00 u.
• Bridgeclub Op Dreef van 13.30 tot

17.00 u. Deze club is een onder-
deel van de Philipsvereniging voor
gepensioneerden.

• Keramiek van 13.30 tot 15.30 u.
Deze groep vervaardigt onderlei-
ding van Els mooie dingen uit klei.

• Kienen door de VOB. Zaal open
om 19.00 uur.

Vrijdag
• Countryline dance voor voor

jeugd vanaf 8 jaar, van 18.45 tot
19.45 uur.

• Country dansles om 20.00 u, voor
volwassenen tussen 20.00 en
23.00 u.

Zaterdag
• Wisselende activiteiten

Zondag
• Stijldanslessen van 19.00 tot

23.00 u. Van beginners tot ver-
gevorderden. Elk uur een andere
groep o.l.v. Erik van der Putten.

Periodieke activiteiten:
• Ruilbeurs. Verzamelver. Gerube. 2e

maandag van de maand van 19.30
tot 22.00 u. 

• Gehandicaptendisco de
Doorzetters.14-daags (zaterdag-
avond) van 19.30 tot 21.30 u.
Één keer per maand aansluitend na-
kletsen in de caféruimte.

• Rommelmarkt. 3e zaterdag van de
maand van 8.00 tot 12.00 u.

• Luisteren naar klassieke muziek.
3e zondag van de maand van
14.00 tot 17.00 u.

• Jeugddisco voor de basisschooljeugd
of rollerdisco. 1e en 3e vrijdag van
de maand van 19.00 tot 21.00 u.

Activiteitenin De Dreef Zin in
Zingen?
‘FEMMES VOCALES’  is een Gel-
drops dameskoor dat met veel
succes haar bijdrage heeft gele-
verd aan het onlangs gehouden
culturele weekend.

De dames repeteren iedere woens-
dagavond van 19.30 tot 21.00 uur
in De Dreef naast het Winkelcentrum
in de Coevering.
Heeft U interesse?  U bent van harte
welkom.
U zult een gezellige en ontspannen
sfeer ontmoeten bij een groep da-
mes die romantische liederen zingen.

Contactadres: Ans van Tuyl Vasco de
Gamastraat 13 tel. 2862385 ■

Keramiekexpositie
in De Dreef
Zaterdag 9 en zondag 10 november
wordt er in De Dreef een keramiekexpo-
sitie in De Dreef georganiseerd door de
deelnemers van de keramiekgroepen uit
De Dreef. Getoond zullen worden wer-
ken van het vorige seizoen, welke door
de deelneemsters zelf zijn gemaakt.
Belangstellenden zijn van harte welkom
tussen 10.00 en 16.00 in De Dreef,
ingang parkeerplaats bij de kerk,
Winkelcentrum Coevering te Geldrop.
De entree is gratis, inclusief een kopje
koffie of thee. ■

Countrydansen
voor volwassenen
in De Dreef
Binnenkort gaan er weer country-
danslessen voor volwassenen van
start bij De Dreef. Deze zullen gaan
plaatsvinden op vrijdagavond tussen
20.00 en 23.00 uur. Liefhebbers die
zich willen opgeven kunnen een kijk-
je komen nemen of meer informatie
opvragen bij: 

De Dreef, Winkelcentrum Coevering
33, te Geldrop. Telefoonnummer: 
040-285 68 44. ■
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Slaapsystemen

Comfortkamers

Boxsprings

Bedtextiel

De Beddenwinkel
Een wakkere kijk op slapen

De Beddenwinkel
Een wakkere kijk op slapen

Vanaf nu.
On-line bestellen

www.debeddenwinkel.nl.

Nieuwendijk 18  Geldrop
Tel.: 040 - 2860133
www.debeddenwinkel.nl
info@debeddenwinkel.nl

Hoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop
Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG

Nico Lucassen 25 jaar trouw
biljarter bij ‘t Poedelke
Nico Lucassen is 60 jaar en gaat graag naar het buitenland op vakantie.
Helaas kan dat niet altijd want hij werkt ook nog. Wat wel kan, als hij ten-
minste niet op vakantie is, is zijn wekelijkse biljartavondje bij ‘t Poedelke.
Met veel plezier is hij ieder maandagavond al vroeg aanwezig om zo tegen
elven weer te vertrekken. Hij moet ‘s ochtends weer vroeg naar zijn werk. 

Nico begon 25 jaar geleden met biljarten
om er eens een avondje uit te zijn. Terwijl
zijn vrouw een kaartje legde in De Dreef
werd Nico gevraagd om zich aan te slui-
ten bij de nieuw op te richten biljartclub.
Nico zag dat wel zitten en Jan Hendriks
heeft hem destijds het een en ander bij-
gebracht op het gebied van biljarten.
Van zijn avondje uit geniet hij zichtbaar
in alle rust. Vroeger speelde hij ook wel
eens mee met de Geldropse  kampioen-
schappen maar om gezondheid redenen
is hij daarmee gestopt. “Zo’n wedstrijd
brengt toch wel wat spanning met zich
mee”, aldus Nico. “En om het echt goed
te leren moet je er meer tijd in steken dan
een avondje in de week”, verteld hij. Wel
speelt hij mee tijdens het nederlaagtour-
nooi georganiseerd door ‘t Poedelke. Hij
kijkt graag naar het biljarten van zijn col-
lega’s en speelt per avond meestal een

wedstrijd van zo’n drie kwartier. Bijna
altijd speelt hij libre maar soms wordt er
een andere spelsoort gedaan voor de af-
wisseling. Vaak is dat fantasie klassiek, een
combinatie van diverse biljartspelen. Het
verschil met vijfentwintig jaar geleden is
dat hij nu eerder kiest voor de moeilijke sto-
ten dan toen hij net met biljarten begon.
In de loop der jaren heeft hij veel mensen
zien komen en gaan, maar er blijkt toch
een vaste club van echte doorzetters te
blijven. De drie dames van ‘t Poedelke
doen niet onder voor de heren en ook
Nico wordt regelmatig het vuur aan de
schenen gelegd door hen. Het beeld
voor de toekomst? Nico heeft biljarten
altijd een gezellige afleiding gevonden
en hoopt nog een aantal jaren van de
partij te zijn bij ‘t Poedelke. ■

Linda Spanjers



Terwijl de afbouw van de Coevering
nog in volle gang was, was er de eerste
dreiging van een weg om de Coeve-
ring. Toen ging het nog om een heuse
rijksweg, de E9. Hiervoor is de Coeve-
ring zelfs bij minister Drees op bezoek
geweest. De Coevering heeft blijkbaar
indruk gemaakt, want de minister be-
paalde dat de E9 niet aangelegd zou
worden.
Ook in de zeventiger en tachtiger jaren
stond de Oosttangent regelmatig op
het programma. In de oude archieven is
hierover het volgende terug te vinden:
“standpunt gemeente Geldrop door
werkgroep onderschreven. Oosttangent
mag er niet komen.”. In de krant van 7
maart 1979 kon gelezen worden: “De

gemeenteraad van Geldrop heeft zich in
een motie uitgesproken tegen de aan-
leg van de Oost-tangent; een rijksweg
tussen Geldrop en Helmond, die een
onderdeel moet gaan uitmaken van
rijksweg A50, vanaf Nijmegen-Lieshout
naar de E-3 bij Geldrop”.
Begin jaren negentig werd vanwege
verkeersproblemen op de snelwegen
rond Eindhoven het Oosttangenten ver-
haal weer actueel. Verschillende groe-
peringen kwamen samen in het OOGN
(Overleggroep Oost-Tangent Geldrop/
Nuenen). Vanuit deze groepering wer-
den alle activiteiten van het SRE nauw-
gezet gevolgd.
Kortgeleden heeft het SRE een startnotie
laten uitvoeren, waarin een vijftal alter-

natieven naar voren komt. Kortgeleden
heeft het SRE besloten om, ondanks het
standpunt van de gemeente, alle varian-
ten te laten onderzoeken in een Milieu
Effecten Rapportage (MER). Vervolgens
wordt bepaald welk alternatief de voor-
keur heeft.

Twee van de vijf te onderzoeken alter-
natieven gaan uit van een weg langs de
Coevering. Alternatief 2 gaat uit van
een nieuwe verbinding tussen de A67
en de A58. Hierdoor worden ongeveer
40.000 voertuigen per etmaal aange-
trokken. De vorige minister van Verkeer
en Waterstaat heeft een negatief advies
afgegeven in verband met de aantas-
ting van het Dommeldal gebied.  

Alternatief 5 gaat uit van een verbinding
tussen Eindhoven (A58) en Helmond.
Deze variant is een uitbreiding op va-
riant 4 waarbij een weg langs de Coeve-
ring gedacht is. Deze weg eindigt ter
hoogte van het Eindhovens kanaal. 
Al in de voorstudie in 1996 is een in-
schatting van de geluidsoverlast in de
omgeving van de alternatieven onder-
zocht. Hieruit blijkt dat ook in de Coeve-
ring rekening moet worden gehouden
met een verhoging van de overlast. Dit
niet alleen in de wijk maar zeker in de
omliggende natuur. Het natuurgebied
achter de flats zal moeilijker bereikbaar
worden.. Door de extra geluidsoverlast
die alternatief 2 en 5 met zich meebren-
gen zal de recreatiewaarde van dit stuk
natuur sterk verminderen. ■

Rob Biesters
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De beruchte weg rond de Coevering
Al ruim dertig jaar is er sprake van een weg om de Coevering, ook wel
Oosttangent genoemd. Afgelopen september nam de gemeenteraad van
Geldrop een motie van de PVDA/GroenLinks tegen een weg om de
Coevering aan. Ondanks dit duidelijke standpunt van de gemeente
heeft het SRE (Samenwerkingsverband Regio Eindhoven) besloten om
alle alternatieven te gaan onderzoeken in een MER (Milieu Effecten
Rapportage).

Gone in 60
seconds
U denkt natuurlijk meteen aan die film
waar ze een hele stapel dure auto’s wis-
ten te jatten. Van die ontzettend dure
Mercedessen. En dat in gemiddeld 60
seconden per auto. Nu hoef je echt niet
midden in een film te zitten. Of een
dure Mercedes te hebben. Met een sim-
pele fiets kan het ook gebeuren.
Zo kregen we bezoek. De fiets werd
even voor de deur geparkeerd. In tien
minuten is het gebeurd. Helaas had ik
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Heel gewoon, dankzij mijn bovenmid-
delmatig contact met de wijk. Ik stond
nog niet met het fototoestel in de aan-
slag toen een oud vrouwtje naar buiten
kwam. Ze woont zeer strategisch recht
voor het bordje. Zij was er zelfs wakker
van geworden, zo rond 03.00 uur
ongeveer. Ze wordt wel vaker wakker.
Er wordt vooral ’s nachts als dollen over
de Bosrand gereden. Alleen ’s nachts
wist ik tactvol te antwoorden. Nou
meneer, als ik hier probeer over te ste-
ken, richting winkelcentrum, moet ik
soms rennen voor mijn leven. En terwijl
we zo stonden te praten werd me één

en ander duidelijk. Regelmatig kwam er
eentje veel te hard voorbij stuiven. Zo
hard dat remmen voor een zijstraat een
duidelijke noodstop zou opleveren.
Leve de ABS.
Hoe zou dat nu toch komen? We strij-
den al jaren om de hele Coevering naar
de 30 km te krijgen. We hebben hierin
ons gelijk gekregen. Maar wat denkt
onze wethouder. We maken die gasten
daar lekker blij met een dooie mus. Een
geweldig dode mus. En we wrijven het
ze ook nog een keertje in ook. Is u dat
niet opgevallen? Mij wel. De gemeente
heeft het getal 50 op ons wegdek nog

eens van een nieuw verfje voorzien. Dat
is toch een duidelijke hint dat we nog
lang geen maatregelen hoeven te ver-
wachten. We wachten gewoon op het
eerstvolgende zware ongeluk. Dan is
iedereen er als de kippen bij om te zeg-
gen dat het zo niet langer kan. 

Meneer Maasakkers gaat u op een
gewone dag, tijdens het spitsuur, op de
plaats van het omgereden paaltje staan
en kijk dan eens wat er langskomt en
vooral met welke snelheid. Ben vervol-
gens eens eerlijk en beken dat er een
gevaarlijke situatie in de Bosrand heerst.
Ga u vervolgens schamen bij de pas
geverfde 50 en zorg dat er zo snel
mogelijk maatregelen genomen wor-
den. Degelijke maatregelen, afgestemd
op de Coevering. Dat is nu precies wat
we van een daadkrachtige wethouder
verwachten. En u bent toch een daad-
krachtige wethouder, ja toch? ■

Flierefluiter

Kan het een beetje minder
In mijn strooptocht door de Coevering kwam ik bij een zielig platgere-
den paaltje. Zo’n paaltje met een gezellig rond bordje met daarop het
getal 30. Waarschijnlijk had iemand daaruit opgemaakt dat 30 glazen
bier in het verkeer toegestaan is. Een poging om zijn rijvaardigheid te
testen was het einde van het bordje geweest. U vraagt zich natuurlijk
af waarom ik zo zeker ben van het nachtelijk tijdstip van 03.00 uur
ongeveer.

geen bewakingscamera aan de muur
hangen. En die valse waakhond moet
nog uit het asiel worden gehaald.
Daarom kon die fiets, die niet op slot
stond, worden meegenomen. “Wie zet
er zijn fiets nu niet op slot” zei ik nog.
“Het is hier toch een zeer nette wijk”
was het antwoord. “Jawel”, maar er lig-
gen een paar wegen naar deze wijk toe
en die voeren soms ook minder volk
naar ons wijkje”. 
We keken zeker vijf minuten rond op
onze oprit. Nee, die fiets stond er echt
niet meer. Bij de buren stond wel een
fiets. Een jongensfiets zonder slot. Die
was zeker niet van onze buren. En toen
werd het ons duidelijk. Een fietsruil. Een

dure herenfiets voor een kinderfietsje.
We hadden visioenen van de politie die
vingerafdrukken kwam opnemen. Dus
hebben we de fiets met een doekje
opgetild en in de garage gereden.
Verrek, daar stond nog een postcode in
het frame gegraveerd. Nieuwsgierig
maar even op internet zitten zoeken
naar een bijpassend telefoonnummer.
Dat was snel gevonden. 
Goh, zei de man aan de andere kant.
“Mijn zoon is wel eens een fiets kwijtge-
raakt. Maar toen was ie nog klein. Nu is
ie twintig en woont niet meer thuis. Die
fiets was dus een jaar of zeven geleden
gestolen en nu geruild voor een nog
mooiere”. “As ge wil mag je um hou-

den” zei de man. Ik kom echt niet naar
Geldrop om die fiets op te halen. Dat
houden zit er helaas niet in. De bestolen
fietser gaat er op rijden. Met het zadel in
de hoogste stand. Totdat er weer een
andere fiets is. En bij inruil kan zo’n kin-
derding misschien nog wel vijftig euro
opleveren. Alle beetjes helpen.
En de politie? Die hebben we niet
gezien. Die komen alleen nog maar
voor zwaardere gevallen. Ik heb nog
wel een groot aantal vingerafdrukken
voor wie er in geïnteresseerd is. ■

Flierefluiter
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jeugd rubriek
Merijn van Wanroij,
12 jaar, geeft iedere
maand zijn mening
over een (actueel)
onderwerp.

Vrije tijd
Als ik uit school kom ga ik bijna altijd mijn
huiswerk maken. Soms een half uur maar
vaak ook anderhalf uur. Als ik dit af heb
ga ik spelen. Meestal even lezen of game-
boyen en heb ik heel weinig huiswerk
dan ga ik vaak naar buiten. Bij ons voor
is een groot veld waar je fijn kunt doel
schieten. Ik ga ook vaak langs vrienden.
Of zij komen bij mij langs en dan gaan
we leuke dingen doen. Meestal gaan we
voetballen, steppen of gewoon kletsen.
Laatst heb ik samen met mijn vrienden
Jordy en Ben kastanjes gezocht. Een stuk
of zeshonderd hadden we er verzameld.
We wisten alleen niet wat we ermee
moesten doen. We hebben ze gepro-
beerd te verkopen. Veel mensen wilde ze
wel gratis meenemen. Dat vonden we
ook goed. We verdienden toch nog
€ 0,50 dat verdeelden we door drie. In
de herfstvakantie ga ik samen met vriend
een paar dagen in een wigwam bij
Ponypark Slagharen logeren. Ik verheug
mij er heel erg op. We hebben samen al
de folder bekeken en plannen gemaakt
waar we in zullen gaan. Er is een acht-
baan en een wildwaterbaan en die lijkt
mij het leukst. Er is ook een zwembad bij.
Mijn vrije tijd kom ik wel door ik heb echt
zin in de vakantie want we gaan waar-
schijnlijk nog meer leuke dingen doen.

Merijn van Wanroij

Op een dag was ik op weg naar mijn
tante. Als salamander was dit een lange
reis. Mijn vader en moeder gingen niet
mee. Aan het begin ging ik eerst nog
even langs de aap om voor tante een
cadeautje en een roos te kopen. Maar
de aap zei tegen mij dat er een stukje
verder een grote arend rondvloog. Dus
ik vroeg of ik op de rug van een jaguar
mee mocht rijden. En dat mocht ook.
Maar al gauw zag de arend mij en vloog
met een snelle duikvlucht op mij af. Ik
gooide de roos hoog de lucht in tegen
de arend. Hij vloog met een doorn in
zijn poot weg, maar ik kon de roos niet
meer opvangen en hij viel op de rug
van de jaguar. Hij steigerde en ik viel
eraf. En plotseling was hij nergens meer
te zien. Ik liep en liep. Maar opeens was
ik weer terug bij de aap en ik was dus
de verkeerde kant op gelopen! Er was
wel een vogel (geen arend) die mij mee

wilde nemen, maar dat mocht niet van
mijn moeder. Ik wachtte heel lang en
toen kwamen er mensen. Toen er een
voorbij liep greep ik mijn kans en
sprong op hem. Toen ik bij tante was
aangekomen sprong ik eraf en nu leef ik
nog lang en gelukkig! ■

Merijn van Wanroij

ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88

Bezoek uit Burkina Faso

• Er staan gediplomeerde dames-
en herenkappers/kapsters voor
u klaar

• Voor iedere klant staat de 
koffie klaar

• Vraag naar onze 10 knippen-
kaart, u krijgt korting

• Op woensdag en donderdag
65+ 10% korting

• Hair Extensions
• Hoofdhuidmassage
• Zonder afspraak

“HAARMODE”
Harry Brommert

gemengde dames- en herensalon

Winkelcentrum Coevering 6
5665 GA  Geldrop  Tel.: 040-2857754

Er kwamen drie mensen uit Burkina
Faso in groep 7 en 8 bij basisschool ’t
Anker. We hadden vragen bedacht voor
die mensen. Ik weet niet meer hoe ze
heten. Het waren twee jongens en een
meisje. We hadden 27 vragen en er
waren twee tolken bij, een oude man
en een meisje uit groep 8. Ze heet
Manon. Ze kwam uit Frankrijk en als
Manon het niet kon vertalen dan ver-
taalde de man het. Er kwamen twee
mensen van het Eindhovens Dagblad,
een fotograaf en iemand om de vragen

op te schrijven. Dat komt allemaal in het
Eindhovens Dagblad te staan. 
Het leven in Burkina Faso is heel anders
dan bij ons. Ze moeten daar potloden
en schriften meenemen anders mogen
ze niet naar school. En één op de vier
kinderen gaat naar school. Ze hebben
in de klas maar een paar boeken en
daar moeten ze het mee doen. Er zitten
wel honderd kinderen in de klas. En wa-
ter moeten ze uit een put halen. ■

Tim Biesters

De salamander



jeugdrubriek

Intussen was er ook een schatkist op het
toneel gearriveerd. Een aantal als matro-
zen en piraten verklede leerkrachten en
de directeur als kapitein speelden een
spannend avontuur. Bij de ontknoping

ging de schatkist open en in de schat-
kisten zaten…schatkaarten!
Alle groepen moesten om de beurt via
hun schatkaart een schat gaan zoeken.
De schat was per groep het bekroonde

boek. De hele kinderboekenweek lang
werkten alle groepen tijden de lees- en
expressielessen aan het thema rondom
boten, zeelieden en piraten. In groep 1
en 2 was een heuse piratenboot en in
de bovenbouw werd gewerkt rondom
de V.O.C. met het boek “Zwart peper en
scheurbuik”.

Donderdagavond 10 oktober sloot men
de kinderboekenweek af met een spet-
terende presentatie. Elke groep leverde
een bijdrage met zang, dans, gedichten
en verhalen. Maar het meeste tot de
verbeelding sprak toch wel het zee-
manskoor met ouders en leerkrachten.
Verkleed als zeelui en onder begeleiding
van een accordeonist zongen kinderen,
leerkrachten en ouders de prachtigste
ballades. Voor de kinderen stond het
lied van “The drunken sailor” wel echt
op nummer 1. Na het toneel kon ieder-
een nog werkjes in de klas bekijken en
de boekenmarkt bezoeken. ■

Namens het team
Ine Reniers

7

Kinderboekenweek op basisschool de Regenboog

A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur

Woensdagochtend 2 oktober werd de kinderboekenweek op de Regen-
boog heel spannend geopend. Alle kinderen verzamelden zich in de
grote hal en werden daar opgewacht door een heuse piraat. Deze piraat
was een beetje uit zijn humeur, want hij was gewekt door de flessen-
post. Met een harde klap was de fles tegen zijn slapende hoofd geko-
men! In de fles zat een aankondiging voor de kinderboekenweek met
het thema “Ay, Ay kapitein!”. 
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Tijdens het lezen van de bijdrage ‘Wan-
neer project kattenbeleid???’, groeide
mijn verontwaardiging.  Laat ik eerst even
duidelijk maken dat ik een flatbewoner
ben en geen enkel huisdier bezit. Ik ben
geenszins een dierenhater, vind echter
dat in een dichtbevolkte buurt zoals de
onze, huisdieren veel overlast veroorza-
ken. En naar mijn mening zijn het met
name honden die overlast veroorzaken.
En dan wil ik het niet eens hebben over
het ‘poepende hondje’. De volgende lijst
spreekt boekdelen:
• de lift van ons gebouw stinkt regel-

matig naar hond;
• in hal, lift en gangen liggen door de

hond uit het bos meegebrachte
stokken en ander vuil;

• het geblaf, wat voorkomt dat ik rus-
tig in slaap val, wat me regelmatig
’s nachts wekt en wat zorgt dat ik
ruim voor het afgaan van mijn wek-
ker alweer wakker ben;

• meer geluidsoverlast van schreeu-
wende hondenbezitters, omdat
hondje lief maar niet wil komen als
het geroepen wordt;

• loslopende honden die aan komen
rennen, waardoor je je wezenloos
schrikt en die als je pech hebt tegen
je opspringen met hun vuile poten.

De flat waarin ik woon zou een oase
van rust kunnen zijn. Ik kijk uit over het
bos en het zou heerlijk kunnen zijn om
op een mooie dag lekker op het balkon
te zitten om van de rust te genieten.
Ware het niet dat honden en hun bezit-
ters weinig op hebben met de behoefte
aan stilte van menig medebuurtbewoner.

De tips die ik zou willen geven zijn:
• houd uw hond te allen tijde aan de

lijn;
• ruim troep die de hond meeneemt uit

het bos zelf op en laat het niet slinge-
ren;

• wellicht zijn er cursussen om honden
het blaffen af te leren of heeft iemand
een betere tip;

• laat honden binnen en niet op het
balkon als u niet thuis bent;

• misschien zijn er middelen in de han-
del om te zorgen dat honden niet
meer stinken;

• en als het even kan: beperk het hon-
denbezit tot één exemplaar per adres.

Hondenbezitters, u zou mij en een hele-
boel anderen een groot plezier doen als
u deze wenken ter harte zou nemen.

(naam bij redactie bekend)

Participatieproject Dommelgebied
In het Wijkblad van mei 2002 heeft u kunnen lezen dat er een partici-
patieproject voor het Dommelgebied van start gegaan is. De hoofddoel-
stelling van dit project is” Het optimaliseren van natuurdoelen, natuur-
recreatief medegebruik en natuurbelevings- en educatiemogelijkheden
van het natuurgebied in het beekdal van de Kleine Dommel omgeving
van woonwijk de Akert. De begeleiding, ontwikkeling, uitvoering en
het beheer in opdracht van de gemeente Geldrop in samenwerking met
Staatsbosbeheer, waarbij zoveel mogelijk rekening zal worden gehou-
den met wensen en ideeën van de omwonenden en overige belangen-
groepen. Gedurende dit hele proces zal gebruik gemaakt worden van de
inzet van actieve en geïnteresseerde omwonenden en vrijwilligers.

Ingezonden brief

Volgens John van de Berg, projectleider
van Staatsbosbeheer, is er de afgelopen
tijd regelmatig contact geweest tussen
de verschillende afgevaardigden van
verenigingen en bewonersgroepen. Op
dit moment zijn de randvoorwaarden
bijna duidelijk. Hierna kan begonnen
worden met het opzetten van een
enquête waarin men de betrokken
bewoners wil vragen hoe deze het
gebied ingericht willen zien. De vragen
worden zo opgesteld dat uit de ant-
woorden een aantal scenario’s kunnen
worden gefilterd. Deze scenario’s zullen
verder worden uitgewerkt waarna deze
later weer aan de bewoners zullen wor-
den voorgelegd. Hierna volgt een
definitieve keuze. Waarneer de eerste
enquête onder de bewoners zal worden
verspreid is nog onduidelijk. John van
de Berg geeft aan dat de snelheid van
het hele proces niet zo belangrijk is. Het
gaat erom dat alles zorgvuldig gebeurd.
Er is weinig kennis op het gebied van
het inrichten van een kleinschalig
gebied in samenwerking met bewo-
nersgroepen. 

Om de belangrijkheid van de enquête
te bepalen ben ik als totaal onwetende
bewoner van de Coevering het gebied
ingetrokken om zelf een kijkje te nemen.

Al rondkijkende kwam ik al snel tot de
conclusie dat ik totaal niet zou weten
wat er allemaal mogelijk zou kunnen
zijn. Ja een paadje om rond te lopen
zou wel handig zijn. Bij de tweede
poging heb ik me laten vergezellen
door Ad Brouwers van het IVN. En die
kan een aantal aardige punten aanwij-
zen. Zo is er kwel, water wat uit de
grond omhoog gedrukt wordt. Dat kun
je mooi zien aan de plekken waar meer
riet staat. Het had een speciale naam,
maar zie dat maar eens te onthouden.
Verder waren er volop kikkers te zien.
De uitleg hoe het beekdal er vroeger uit-
gezien moet hebben was ook heel inte-
ressant. Nee, ik ga niet uitleggen hoe
het gebied ingericht moet gaan wor-
den. Ik zou het nog steeds niet weten.
Wel denk ik dat het kiezen uit een aan-
tal scenario’s een prima oplossing is om
het gebied in te richten. Door beide
enquêtes heb je als bewoner inbreng
en weet je dat de uitkomst een duurza-
me keuze is die door veel mensen
gedragen wordt. Misschien heb je het
idee als bewoner dat het allemaal wel
wat sneller kan. Maar het einddoel zal
wel de moeite waard zijn. ■

Rob Biesters



Diftar is niet erg populair onder
bewoners van flats in de Coeve-
ring. Hogere kosten, ongemakke-
lijk voor ouderen, aantasting van
de privacy, stinkend afval op het
balkon, scheiding van afval niet
meer mogelijk en ga zo maar even
door.

Ton van Riet heeft duidelijk zijn mening
over diftar. En hij staat niet alleen. In zijn
flat zijn een aantal bewoners van omlig-
gende flats bij elkaar gekomen om hun
onvrede over de diftar uit te leggen.
Deze mensen hebben allemaal een
groot aantal medestanders in hun flats.
Waar gaat het nu precies over.

Bijna alle flats zijn op dit moment voor-
zien van een vuilcontainer voor de deur.
Deze vuilcontainer kan geopend wor-
den via een pasje. Na een indringende
piep moet er op een knop worden
gedrukt waarna een klep geopend kan
worden. Achter deze klep is een ruimte
van ongeveer 40 liter beschikbaar voor
het storten van het afval. Als de klep
weer gesloten worden dan valt het afval
in de ondergrondse container. Per keer
wordt er €2 in rekening gebracht.
Daarmee is het diftar systeem voor flat-
bewoners duurder dan bij de laagbouw
die voor een 160 liter €4,50 betalen of
voor 240 liter €6,50.

De gemeente heeft het systeem duide-
lijk uitgelegd via een handleiding en
demonstratie. Het is ook geen ingewik-
keld systeem, maar voor oudere mensen
niet echt handig. De klep blijft dan wel
openstaan maar je moet wel de zak in
de opvangruimte stoppen. Een zak van
veertig liter kan worden vergeleken met
de oude vertrouwde grijze afvalzak die
niet al te vol is gestopt. Maar voor oude
mensen kan zo’n zak al behoorlijk zwaar
zijn. Daarnaast staan de containers op
maximaal tachtig meter van de ingang
van de flats. Het kan dus een heel ge-
sleep zijn met de zakken, zeker op een
koude druilerige dag. De zakken op de
juiste manier vullen is vooral een kwes-
tie van ervaring. Doe je hem te vol dan
krijg je hem bijna niet door de opening
geduwd, is de zak te leeg dan kost het
per jaar veel geld. Verder is iedereen op
zoek naar een goede methode om het
afval enige tijd op het balkon bij elkaar
te verzamelen. Zeker in een warme zo-
mer is dat niet eenvoudig.

Veel medelijden was er ook met inconti-
nente mensen. Deze hebben veel afval

wat niet te lang op het balkon opgesla-
gen kan worden. Dat betekent hoge
kosten of de gang naar het gemeente-
huis om restitutie van een gedeelte van
de kosten aan te vragen. Waar blijf je
dan met de privacy. Die privacy is voor
velen toch al weg nu de gemeente pre-
cies weet wanneer en hoeveel vuil er
wordt gestort. 

Veel bewoners die net geleerd hebben
het afval te scheiden zijn nu weer druk
doende om alles bij elkaar te stoppen.
Er zijn al verschillende brieven naar de
gemeente gestuurd maar de antwoor-
den kunnen de bewoners nog niet
overtuigen. Verder is men bang dat de
hoeveelheid zwerfvuil gaat toenemen.
Nu al kan men regelmatig gedumpte
vuilniszakken zien.

Volgens de heer Van Ravenstein van de
gemeente in een brief aan één van de
bewoners is Diftar nodig omdat: “De tel-
kens hogere storttarieven, steeds stren-
gere milieueisen, extra milieu heffingen
die door de overheid op het huishoude-
lijk afval worden geheven, leiden ertoe
dat de afvalstoffenheffingen elk jaar
duurder worden. Overigens neemt de
hoeveelheid ingezameld huishoudelijk
afval ook elk jaar toe. Indien de ge-
meentelijke overheid de afvalstoffen-
heffing toch in de hand wil houden,
kan dat niet anders dan het Diftar sys-
teem in te voeren. Er zijn reeds jaren
voldoende alternatieven om diverse

fracties van het huishoudelijk afval
gescheiden aan te bieden. Uit sorteer-
analyses blijkt dat hiervan onvoldoende
gebruik wordt gemaakt. Dit betekent
dat grote hoeveelheden afval worden
afgevoerd via de huisvuilwagen die te-
gen het hoge storttarief wordt gele-
digd. Grote hoeveelheden (uit sorteer-
analyses blijkt hoeveelheden van tegen
de 40 tot 50%) kunnen via de alterna-
tieve inzamelmethode worden afge-
voerd, tegen stortkosten die nihil zijn”.

In een afval infobulletin van de gemeen-
te is uitgerekend hoeveel bespaard kan
worden door diftar. Intussen hebben
mensen de eerst proefrekening ontvan-
gen. Deze proefrekening viel voor veel
mensen hoger uit dan verwacht.
Omliggende gemeenten hebben dit
jaar de tarieven al stevig laten stijgen.
Daarnaast moeten de kosten van het
systeem (ongeveer € 600.000,-) ook nog
terug betaald worden. Wat gebeurd er
met de kosten voor diftar in de toekomst
is vraag van velen.

In veel gemeenten is er discussie over
diftar. Voorstanders van diftar zeggen:
de vervuiler betaalt. Tegenstanders
laten fijntjes weten: ‘Gemeenten heb-
ben blijkbaar nog steeds het waan-
idee van ‘de vervuiler betaalt’. Maar
burgers produceren geen afval, ze
houden het over!’ ■

Rob Biesters
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Veel ontevredenheid over Diftar bij flatbewoners



10

Stof tot nadenken

Beste mensen,

Waar zijn we mee aan de gang
Het maakt me soms heel erg bang
Om wat er overal gebeurd
De wereld wordt heel wreed ver-

scheurd
Een oorlog hier, een oorlog daar
Hoe krijgen ze het voor elkaar
Om zo maar zonder na te denken
Elkaar zoveel te krenken
Al die grote koppen
Moeten er maar eens mee stoppen
Want ze denken er niet bij na
Dat ook voor hen weldra
Eens een eind komt aan hun leven
Waar ze nu niet veel om geven
Ook zij leven maar een keer
Een tweede kans komt er niet meer
Daarom zou ik, beste mensen
Voor u het allerbeste wensen
Geniet daarom, ja elke dag
Die je hier beleven mag
Geloof nu maar gerust van mij
Voor je het weet is alles voorbij

M. v.d. Broek

• in wijkcentrum De Dreef al meer dan 25 jaar een biljartvereniging actief is;
• dat deze biljartvereniging , genaamd ’t Poedelke, op maandagavond van half

acht tot half een de wekelijkse clubavond heeft;
• het ledenaantal momenteel bestaat uit drie vrouwen en elf mannen;
• er jaarlijks felle, maar wel sportieve strijd geleverd wordt om het interne club-

kampioenschap;
• de club graag nog enkele nieuwe leden zou willen begroeten;
• de huidige leden, jou, biljartliefhebber(-ster)s uitdagen om samen met hen het

interne clubkampioenschap te betwisten;
• biljarten een leuke sport is waarbij techniek en concentratie veel belangrijker

zijn dan brute kracht (dit speciaal voor de vrouwen);
• er op de clubavond, naast het biljarten, natuurlijk ook tijd is om, onder het

genot van een hapje en een drankje, wat bij te praten of een kaartje te leggen;
• het fijn is om lid te zijn van een gezellige club, zodat je iets hebt om wekelijks

naar uit te kijken en het zorgt sowieso voor een lekker begin van de nieuwe
werkweek;

• er natuurlijk altijd eerst vrijblijvend sfeer kan worden geproefd door op een
maandagavond gewoon eens even binnen te lopen;

• er vanzelfsprekend ook eerst telefonisch inlichtingen kunnen worden ingewon-
nen bij onze wedstrijdleider Alex Reijns (040-2857635). ■

Wellicht tot ziens in De Dreef!
Bestuur ’t Poedelke

Wist u dat…
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Hobbyclub enthousiast van start

De nieuwe hobbyclub is enthousiast
van start gegaan. Onder bezielende lei-
ding van Theo en Mart is een groep van
14 kinderen van 8 tot 13 jaar druk aan
het knutselen geslagen. Dit met dank
aan de leidsters van vorig jaar die een
prima basis hebben neergezet. Dat
Theo goed met kinderen om kan gaan,
kan worden opgemaakt uit het feit dat
hij net vader geworden is van zijn acht-

ste kind. Natuurlijk was er al een leuk
cadeau in elkaar gesleuteld. Namens
het Wijkblad van harte proficiat.

Als u in uw schuur nog:
• MDF/plankjes/schrootjes/triplex plaat-

jes (van alle maten);
• houten kralen;
• onbekraste spiegels / gekleurd glas;
• glassnijders;

• houtlijm;
• lijmklemmen/-tangen;
• afkortzaag-/kolomboormachines of
• bankschroeven
heeft liggen,  dan wordt u verzocht zich
bij de hobbyclub van De Dreef te mel-
den. Ook is men op zoek naar ouders,
opa’s en oma’s of andere vrijwilligers die
het leuk vinden om de groep op maan-
dagavonden te komen versterken. ■

Horen, zien, niet luisteren…..(3)
O mensen, wat een leven heb ik toch.
Leuk? Dank je de koekkoek. Tegen-
woordig moet ik boven slapen en de
katten beneden. Daar is toch geen aar-
digheid aan. 

Zolang ik niets hoor vind ik het best,
maar die krengen komen eerst voor het
raam op de overloop zitten, zo van: nou
wij. Ondanks mijn gepiep mag ik ze niet
afstraffen. Als alles donker is, sluipen ze
naar beneden en gaan een beetje lig-
gen maffen. De volgende ochtend als
de wekker afloopt, mag ik nóg niet naar
ze toe. Nee ik moet wachten tot mijn
baas en bazin bijgekomen zijn en een
van de twee de badkamer heeft verla-

ten. Dan jagen zij voorzichtig de katten
naar boven en word ik eindelijk verlost.
Op een draf naar beneden. Gauw kij-
ken of ergens nog niet een kat verstopt
zit. Helaas. O, dag baasje, ben jij er ook
nog? Wat? Ga jij nou ook al naar
boven? Weet je wat. Dan ga ik onder
aan de trap zielig zitten doen. 
Op m’n gepiep komen de katten af. Zie
je wel. Vier kattenkoppen loeren naar
mij. Inmiddels heb ik weer wat bijge-
leerd. Als ik naar beneden struin, moet
ik niet op de katten letten want laatst
deed ik dat wel en wilde door de tralies
boven naar ze toe. Helaas waren de
traptreden te smal en maakte ik over-
dwars een salto-mortale naar beneden.

Gelukkig mankeerde ik niks, maar de
katten zullen niet meer om me lachen.
Ik heb mijn lesje geleerd. 
Laatst, toen er niemand thuis was, kon
ik na lang wringen tussen wat latjes
door naar boven glippen. O, wat was
dat leuk. Vier blazende katten onder
bed. Weet je wat, ik probeer er bij te
kruipen. Moet je zien die schijters. Ze
kruipen steeds verder naar achter. Au….
verroest, die ene heeft nagels. Au, au
m’n neus. Dan maar naar beneden, tus-
sen de latjes door en van ellende het
oud papier versnipperen. Blij dat m’n
baasjes weg waren, dus niet! ■

Zar Blok



van de zich snel ontwikkelende Coe-
vering in het bijzonder aan te bie-
den.”
Met dezelfde argumenten is de Rabo-
bank onlangs vertrokken uit het winkel-
centrum.

Voor de Hubo waren de volgende
argumenten belangrijk:
“Ik zocht aldus de heer Jansen een ves-
tigingspunt waar toekomst in zit en dat
meenden wij in Coevering gevonden te
hebben, welke wijk zich nog steeds uit-
breidt en het aantal bewoners zeker
ruimschoots voldoende zal worden om
mijn zaak goed te doen lopen. Vooral

onder de jongere garde telt men steeds
meer Doe ’t zelvers.”. De bewoners van
toen zijn uitgeklust. De Hubo is verdwe-
nen. Nu zoveel mensen weer bezig zijn
met het verbouwen van hun dertig jaar
oude huizen moet er toch genoeg
emplooi zijn voor een leuk doe-het-zelf-
zaakje. Of trekken we te snel naar de
Gamma?
De drogisterij M. Eikelhof ging ook voort-
varend van start. Zelfs een postagent-
schap kon daar onderdak vinden:
Middenstandsbelangen meldde: “Daar-
bij heeft de heer Eikelhof nog een post-
agentschap, hetgeen hij echter niet di-
rect ziet als een winstgevend object
doch meer als een mogelijke binding
van het publiek met zijn zaak.” Een der-
gelijke binding is in onze huidige tijd
helaas niet meer nodig. 
Onze keurslager was dertig jaar gele-
den zijn tijd al ver vooruit. Daarover kan
men lezen: “Een NOVITEIT voor Geldrop
is dat de keurslagerij is voorzien van een
airconditioning. Dit betekent zomer en
winter een bijzondere aangename tem-
peratuur en leefklimaat waardoor het
winkelen gewoon een GENOEGEN is.“ 
Natuurlijk kon een warme bakker bij de
start ook niet ontbreken. “J. van de Putten
is opgegroeid in de bakkerswereld en
zijn vakmanschap staat er borg voor dat
hij de Coevering zal voorzien van echt
brood zoals de mensen dat vandaag
aan de dag prefereren: goed doorbak-
ken en van goede grondstoffen.”
De heer Den Teuling van de Spar had al
direct door dat ons winkelcentrum
uniek was. Hij liet schrijven: “Hij vindt
het jammer dat van de zijde van de
Geldropse ondernemers zo weinig
belangstelling en interesse bestaat voor

dit winkelcentrum, dat zo ideaal gele-
gen is.” 
De AMRO bank ontving haar cliënten
voortaan in het winkelcentrum. Ideaal
en sterk gekoppeld aan haar motto. Te
lezen was: “Onder het motto, ‘de bank
komt naar de cliënt toe’ was het de
AMRO bank, die als eerste van de ban-
ken, op 1 oktober 1969 een kantoor
opende in de wijk Coevering waar
begonnen werd in een grote stacaravan
aan de Columbusstraat.” In een dertig
jaar is het motto omgedraaid in ”U komt
maar naar ons toe als u dat nodig vindt”.
De Etos supermark had een speciale
manier om bezoekers te trekken: “De
koopsfeer wordt nog veraangenaamd
door super-sound: functionele muziek
met afwisselend een aanbiedingen pro-
gramma.”
Als klapstuk natuurlijk “Ome Keesje be-
weert”. Die wist over het nieuwe win-
kelcentrum het volgende te melden:
“Dat het vooral voor de Coeveringers
een verheugend bericht is en straks een
waar winkelgenot. Dat wanneer woens-
dag wethouder J. Beijnsbergen de bom
zal doen barsten en de sleutels in het
slot zal steken voor de Coevering-
bewoners dit de sleutel van het paradijs
mag heten, die het geduld is.” Fraaie
woorden aan het begin van een dertig-
jarige carrière die hopelijk nog heel lang
mag gaan duren. ■

Rob Biesters
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Het Wijkblad Coevering is een uitgave
van Stichting Wijkcentrum Coevering
en verschijnt 10 maal per jaar in een 
oplage van 3000 stuks huis aan huis
in de Geldropse wijk Coevering.
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